
Dz-08.0021.15.2015 

 

 
PROTOKÓŁ 

z XV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 18 listopada 2015 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 62 oraz przedstawicieli Rady Rodziców SP Nr 62, na podstawie listy 

obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XV sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki               

w dniu 18 listopada 2015 r.   

   

 

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

ustawienia przyczepy gastronomicznej przy ul. Lubostroń w Krakowie – druk nr 157. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy Społecznej                                    

i Mieszkalnictwa w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 164. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej                

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 165. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji w sprawie zawarcia 

umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły Podstawowej Nr 62                             

w Krakowie – druk nr 166. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                          

i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 167. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                         

i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn.: 

„Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym – rejon ul. Lipińskiego”               

– druk nr 168. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania Przestrzennego 

i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Park Ruczaj – Lubostroń” – druk nr 169. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania Przestrzennego 

i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa 

zespołu do 14 budynków mieszkalnych jednorodzinnych w zabudowie bliźniaczej                          

i wolnostojącej przy ul. Bobrowej w Krakowie” – druk nr 170. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania Przestrzennego 

i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym przy ul. Pszczelnej                  

w Krakowie” – druk nr 171. 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2015 - druk nr 172.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13, a dotychczasowy punkt 13 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako 14.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonym projektem uchwały 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XIV sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XIV sesji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden z radnych Miasta Krakowa w związku              

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz oddał głos p. M. Dziarmagowskiemu – Przewodniczącemu Komisji Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

P. M. Dziarmagowski przedstawił sprawę przygotowania projektów uchwał dotyczących 

ustalenia warunków zabudowy przez komisję merytoryczną oraz wypowiedział się w sprawie 

montażu stacji bazowych telefonii komórkowych.  

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie ustawienia przyczepy gastronomicznej przy ul. Lubostroń w Krakowie 

– druk nr 157. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

ustawienia przyczepy gastronomicznej przy ul. Lubostroń w Krakowie – druk nr 157                          

oraz autopoprawkę. 
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P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/161/2015.  

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 164. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Pomocy Społecznej                                    
i Mieszkalnictwa w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Pomocy Społecznej                      

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 164. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa                   

w Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 164. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/162/2015. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Sportu                       

i Kultury Fizycznej w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Sportu i Kultury 

Fizycznej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 165. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Sportu i Kultury Fizycznej                

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 165. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Sportu i Kultury Fizycznej w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Sportu i Kultury Fizycznej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 165. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/163/2015. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji              

w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły Podstawowej                

Nr 62 w Krakowie – druk nr 166. 
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P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły Podstawowej Nr 62                             
w Krakowie – druk nr 166. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie zawarcia umowy najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 62 w Krakowie – druk nr 166. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. Ł. Balon zgłosił poprawkę do projektu uchwały Komisji Edukacji w sprawie zawarcia umowy 

najmu części powierzchni dachu budynku Szkoły Podstawowej Nr 62 w Krakowie – druk nr 166. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Skrzypiec, p. Ewa Mączka – dyrektor SP Nr 62, przedstawiciel 

Rady Rodziców SP Nr 62, p. W. Bereziewicz, p. R. Piętka, p. Ł. Balon, p. H. Krawczak,                      

p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 za, 0 przeciw, 8 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/164/2015. 

  

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 167. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych                          

i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 167. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa 

w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk                      

nr 167. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięła p. U. Twardzik. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/165/2015. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji 

pn.: „Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym – rejon ul. Lipińskiego”               
– druk nr 168. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych                          
i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn.: „Budowa 

obiektów małej architektury w miejscu publicznym – rejon ul. Lipińskiego” – druk nr 168. 
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P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu 

dla inwestycji pn.: „Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym – rejon                         

ul. Lipińskiego” – druk nr 168. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/166/2015. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Park Ruczaj – Lubostroń” – druk nr 169. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego  

i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Park Ruczaj – Lubostroń” – druk nr 169. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Park Ruczaj – Lubostroń” – druk nr 169. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/167/2015. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Budowa zespołu do 14 budynków mieszkalnych jednorodzinnych w zabudowie bliźniaczej                          

i wolnostojącej przy ul. Bobrowej w Krakowie” – druk nr 170. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego  

i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa zespołu 

do 14 budynków mieszkalnych jednorodzinnych w zabudowie bliźniaczej i wolnostojącej                      

przy ul. Bobrowej w Krakowie” – druk nr 170. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy 

dla inwestycji pn.: „Budowa zespołu do 14 budynków mieszkalnych jednorodzinnych                           

w zabudowie bliźniaczej i wolnostojącej przy ul. Bobrowej w Krakowie” – druk nr 170. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. Ł. Balon, p. P. Skrzypiec, p. A. Puszkarz,                        

p. B. Paszkowski, p. W. Bereziewicz, p. R. Piętka, p. W. Wyrwa, p. P. Rusocki. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się. 
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P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/168/2015. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: 

„Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym przy ul. Pszczelnej                  
w Krakowie” – druk nr 171. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego  

i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym przy ul. Pszczelnej w Krakowie” – druk 

nr 171. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustalenia warunków zabudowy 

dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym 

przy ul. Pszczelnej w Krakowie” – druk nr 171. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. P. Skrzypiec, p. A. Puszkarz,                                    

p. W. Bereziewicz, p. U. Twardzik, p. S. Siekacz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/169/2015. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w roku 2015 - druk nr 172. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                      

w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w roku 

2015 - druk nr 172. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XV/170/2015. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XVI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 16 grudnia 2015 r.              

o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że spotkanie z przedstawicielami Domu Kultury Podgórze                    

oraz Rady Krakowskich Seniorów w sprawie środków dla seniorów odbędzie się                                   

w dniu 19 listopada 2015 r. o godzinie 16:00.  

P. A. Puszkarz zaproponował, żeby przemyśleć udział w pracach komisji merytorycznych Rady.  

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                                       
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w dniu 1 grudnia 2015 r. o godzinie 17:00. 

P. P. Skrzypiec przedstawił wnioski dotyczące organizacji prac komisji merytorycznych Rady.   

P. W. Bereziewicz poinformowała, że posiedzenie Komisji Zdrowia i Profilaktyki odbędzie się                                       

w dniu 16 grudnia 2015 r. o godzinie 17:30 oraz w sprawie przeniesienia tablicy informacyjnej                    

z terenu przy Szkole Podstawowej Nr 62. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Laskowski, p. K. Gacek, p. Ł. Balon 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                       

w dniu 2 grudnia 2015 r. o godzinie 17:00. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                       

w dniu 15 grudnia 2015 r. o godzinie 18:00. 

P. W. Bereziewicz poinformowała o problemie dzików w osiedlu Pychowice. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak, p. M. Sobieraj, 

p. P. Turcza. 

P. U. Twardzik poinformowała o propozycji zorganizowania spotkania wigilijnego                               

po grudniowej sesji.  

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Szewczyk, p. K. Gacek. 

P. P. Szewczyk poinformował, że posiedzenie Komisji Kultury odbędzie się                                       

w dniu 26 listopada 2015 r. o godzinie 17:30. 

 

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:20). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  
 


